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 Styrelsemöte Brittsommars Samfällighet 

Datum: 2016-01-18 
Plats: Brittsommargränd nr 12 
 
Närvarande: Eva Johannisson, nr 14 
 Pierre Nilsson, nr 7 

Staffan Larsson, nr 9 
Martin Fernström, nr 5 
Pär Linde, nr 10 
Ulla Rappich, nr 12 
 

 
 

Ordinarie styrelsemöte 

 

1. Höststäddag 

Följande återstår från BS städdag den 17/10: Renovering av bänken på soptorget, en 

spaljépinne på soprumsvägen ska sättas upp, golven i soprummen blev inte skurade 

med såpa. 

2. Nya punkter 

Ulla: köper en ny jordfelsbrytare som inte slår av vi strömavbrott. Den som nu sitter 

på eluttaget till granen slår av när vägbelysning släcks dag tid.  

3. Avklarade punkter 

Klart: Inköp av vägsalt 

Klart: Info om returpapper utskickat till styrelsen 

4. Bänkarna 

Anders Winblad ska på provmåla en av parkbänkarna bänkarna eftersom lacken inte 

håller. 

5. Målning av garage 

Målning av 6- garageväggar. Styrelsen förbereder 2 förslag till årsstämman: ett 

baserat på eget arbete där vi fördelar 4 fastighetsägare per vägg, det andra är att vi 

tar yrkesfolk baserat på det offerter vi tidigare tag in. Vi gör två budgetar utgående 

från vad som kommer fram när vi träffar Peter på nästa styrelsemöte. 

6. Ekonomimöte med Peter 

Eva kontaktar Peter inför nästa styrelsemöte, 8 feb, 15 feb eller 22 feb, för att gå 

igenom:  

 Årsredovisningen 2016 

 Avsättning och hantering av reparations. För närvarande avsätts i budgeten 

43,000 kr per år men den verkliga ökningen är oklar. Bankens nuvarande 

konto där merparten av fonden ligger kommer att upphöra. Pär byter till ett 

annat konto, om möjligt med ränta. 
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7. Årsstämman 2016 

Årets stämma till första halvan av april.  

Eva kontaktar kommunen och försöker boka en lokal. Kallelse ska vara ute 2v innan, 

motioner till styrelsen senast 4v innan.  

Ulla ser till att det finns info om motioner snarast möjligt, helst denna vecka. 

Kallelsen till årsstämman ska innehålla info om: 

Valet av hur garagen ska målas om 

En informations punkt om flyttning av Tv-kanaler i centralantennen. 

Det blir ingen information på årsstämman av kommunens energirådgivare. 

8. Nästa möte 

Nästa möte blir hos Eva. Något av datumen 8, 15 eller 22 februari kl 19. 

 

 

Vid protokollet 

Staffan Larsson 

 


